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On February 2002, New York Times Magazine writer Michael Finkel received a startling
piece of news: a young man named Christian Longo, wanted for killing his entire family,
had been captured in Mexico, where he'd taken on a new identity: Michael Finkel of the
New York Times . The next day, on page A-3 of the Times , came another troubling item:
a note from the editors explaining that Finkel, having falsified parts of an investigative
article, had been fired. Nonetheless, the only journalist Longo would speak with was
the real Michael Finkel, and so Finkel placed a call to Oregon's Lincoln County jail,
intent on getting the true story. So began a bizarre and intense relationship—a
reporting job that morphed into a shrewd game of cat-and-mouse. Part mystery, part
memoir, part mea culpa, True Story weaves a spellbinding tale of murder, love, and
deceit with a deeply personal inquiry into the slippery nature of truth.

作者介绍: 

麥可．芬克爾Michael Finkel

曾經走遍六大洲採訪報導，專題涵蓋非法獵殺野生大象、阿富汗衝突與以色列議題，以
及全球器官黑市交易等等。文章發表於《大西洋月刊》（Atlantic
Monthly）、《國家地理歷險雜誌》（National Geographic
Adventure）、《滾石雜誌》（Rolling
Stone）、《君子雜誌》（Esquire）、《運動畫刊》（Sports
Illustrated）以及《紐約時代雜誌》（New York Times
Magazine）。他為《紐約時代雜誌》撰寫的海地流浪難民故事，榮獲利文斯頓國際新
聞報導獎（Livingston Award for International
Reporting）。現定居於美國蒙大拿州西部。
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和电影比起来书真的是要多打两颗星
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书评

《真實故事》是一部犯罪小說。故事圍繞著一起滅門慘案發展，死者包括一名成年女性
和三位不足五歲的小孩，在沒有其他嫌疑人的前提下，唯一的倖存者克里斯汀．麥可．
隆戈，理所當然被視為兇手。從他在命案發生後的行徑來看，會有這樣的推斷實在無可
厚非；尤其受害者又是他的妻子...  
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